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Närvarande
Marie Lycksell, Liselotte Antonsson, Agneta Noren, Beatriz Campos, Jonas Hagberg, Magnus
Claesson, Martin Högbom, Matthew Bennett, Nicklas Österlund, Ylva Johansson.

Granskning av föregående protokoll
● Uppföljning

○ Eventuellt att doktorandenkäten (genomförd november 2021) är något bara
doktoranderna får ta del av, Marie och Ylva som doktorandskyddsombud kan
rapportera om resultatet nästa möte.

○ Blir sikte på institutionsmöte de år det inte är DBB konferens.
○ De på SU som tar emot SAMIR ärenden ect har rekryterat mer folk, så nu kan de

förhoppningsvis även ha koll på SAMIR ärenden under semestrar.

Välja sekreterare (finns en lista att gå efter)
● Marie

Pandemin/återgång
● Några förändringar?

○ Fått förfrågan om att få ut munskydd och handsprit till kurser. Ska redan finnas
till KÖL labb. Finns väl anledning att tillhandahålla, så vi kan börja med att sätta
sprätt på SU hemmagjord handsprit så att det går åt innan den måste destrueras
pga att dess specialtillstånd går ut. DBB har även redan endel munskydd som kan
tillhandahållas.

Psykosocial arbetsmiljö
● Frågan om institutionsmöte togs upp på institutionsstyrelsemötet, se noter om föregående

protokoll. Förslaget (möte en gång per termin)  antogs i en mindre version (ett event per
år), se noter om föregående protokoll.

● Accesskortsloggar
○ Varit incidenter med torr-is med svinn, torris-box som lämnats öppen, en skadad

torrisbox, ect. SU butiken har varit snabba på att ta ut loggar. Att ta ut loggarna
tycks inte stå i proportion till händelserna med tanke på integritetsaspekten av
dessa loggar. Vad bör proceduren vara för att ta ut loggar? Vi har fått svar från
nelie Grenius att proceduren är att man begär uttag i samråd med
henne/säkerhetsansvarig och att beslutet ligger hos säkerhetsansvarig. Detta
verkar rimligt. Vi tycker alltså att tröskeln för att ta ut loggar bör ligga högre än
vad det har gjort hittills under året.



SAMIR, incidenter, anmälningar mm
● Gaslukten på Arrhe/Geo under hösten

○ Orsaken var en kemikalie från organkemi som luktade illa, stod i dragskåp för att
dunsta. Vindriktningar, luftintag ect gjorde att gaslukts-incidenten skedde.
Hanteringen av kemikalien hade gjorts som det skulle.

● Brandincidenten på labbänk
○ Gruppen frångick sin procedur om att använda engångsraklor och gjorde rakla av

pasteur pipett, med spritning för sterilisering vilket meförde en brand i en
avfallsbehållare. Gruppen har diskuterat händelsen och håller på att skriva en
riskbedömning.

● Problem med regulator vid byte av gasflaska
○ Regulator var trasig. Gas (CO2) läckte över natt.

● UV-lampa i hood
○ I cell-labbet kunde UV lampan slås på utan att dragskåpets lucka stängts. UV var

på under arbetsdagen och en medarbetare exponerades. UV lampor har tagits bort
från dragskåp av liknande design, dvs en gammal design av dragskåp som idag ej
får anförskaffas med UV ljus i, eftersom luckan inte kan stängas helt.

Strålskydd
● Inventering före och strålsäkerhetsrond 9:e december

○ Berörda grupper inventerar vad de har och deras rutiner inventeras inför ronden.
● Behöver sätta på pränt e.g. riskbedömning rörande ändringar av labb med strålarbete

Pågående riskbedömningar, förändring av verksamhet vid SU
● Ev. byte av kemikaliesystem, centralt organiserad riskbedömning, med input från

laborativt aktiva institutioner
○ Upphandling av kemikaliesystem pågår. Finns risk att det blir ett annat system än

KLARA. Riskbedömning för vad byte skulle innebära håller på att göras, finns ett
antal relevanta farhågor.

Brandskydd
● Evakueringsvästar

○ Plan att ha dem hängande i korridoren med evakueringskort istället för att de som
ska är evakueringsledare har dem liggande någonstans i sitt kontor. På detta vis
kan även andra enkelt fylla rollen ifall de som har evakueringsledarrollen råkar
vara på konferens.

Skyddsrond
● Förslag på tid, efter kemikalieinventeringen (vilken troligen kommer vara 1/1 till 28/2)

○ Prefekt, administrativ chef, skyddsombud, ansvarig för brandfarlig vara, typiskt
de som närvarar. De kan börja titta på möjliga dagar att ha rond.



Miljö
● Miljöhandlingsplan för 2022 (förslag från Bea/Liselotte)

○ Minskat resande som mål, förbättrade möjligheter till distans och hybridmöten är
planerade.

○ Klimatberäkningsverktyg finns i görningen för SU, men mycket är fortfarande
oklart utöver det.

○ Kombinera autoklavkörningar för att alltid köra så fullt som möjligt är en
ambition. Liten poäng att autoklavera sådant som skickas till förbränning, så lägg
till punkt om vad som ska autoklaveras och skickas till hushållsavfall och vad
som ska skickas i de gula lådorna och kanske inte behöver autoklaveras för att det
ändå destrueras.

○ Utfasning av farliga ämnen, och uppstyrning av hantering av radioaktiva ämnen.
○ Se över gashantering och relevanta riskbedömning.
○ Transportvägar och fortsätta jobba för att få in dörröppnare där det saknas.
○ Lyfta frågan om att SU borde ha återbruk av möbler
○ Samordning av vissa inköp är önskvärt, men svårt att samordna på gruppnivå, så

kanske inte lyfta det i detta dokument i slutändad.
○ Titta på möjlighet till återvinning av kylklampar
○ Ge folk siffror på mängden utskrifter skulle kunna minska på papers utskrifter.

Föreläsnings-handouts vara eller inte vara på kurser är nog lite av en policyfråga
att bolla till lärare och KÖL.

○ Öka medvetenheten om miljöarbetet på DBB, genom att på engelska skicka ut ett
miljöbrev några gånger om året.

○ Källsortering, fler stationer var efterfrågade. Svårt att göra fler, men kanske
posters med upplysning om var det finns. Städpersonal ska hantera källsorterat
som sorterat, men det talas om att i praktiken kanske allt hamnar i en och samma
binge. Rota i vad som faktiskt görs.

○ Hantering av riskavfall. Se över om rutinerna är tydliga, enkla, och enkelt
tillgängliga.

● Miljöriskbedömning (Bea/Liselotte)
○ Fyllt i och berättat om vår verksamhet enligt den mall som finns. Speciellt noterat

de punkter vi avser att förbättra.
○ Arbete med strålkällor, brand/explosion, mänsklig/teknisk, har i denna version

troligen fel riskvärden. Riskvärde är produkten av skattningarna av Sannolikhet
och Konsekvens, men dessa punkter har fått 2*1=1, men ska vara 2, vilket
behöver ändras. 2 är också en acceptabel risk.

● Miljöbrev

Övriga frågor



● Uppdatering av labsäkerhetsmanualen på hemsidan behövs, trasig länk.

Nästa möte, i februari 2022

Mötet avslutas


